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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 19:20 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Jaroslav Vybíral 

 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 9 (od bodu 2. Schválení programu přítomno 10) 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Jaroslava Tomišková, Václav Ulrych (přítomen od 17:02 hod., bod 2. 

Schválení programu)     

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 
 

Návrh na doplnění bodu č. 18 

František Bouček – navrhuji doplnit bod č. 18 Výběr dodavatele na akci „Oprava chodníků 

ulice Sokolovská, Mochov“ + Smlouva o dílo – KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
 

Diskuze: 

 Jaroslav Vybíral – poukázal na nesprávnost postupu předkládaného bodu, kdy zadání zakázky 

 nebylo předem odsouhlaseno zastupitelstvem obce. 

 František Bouček – omluvil se za procesní pochybení, které vzniklo mj. i z důvodu časové 

 tísně a navrhl do programu zasedání doplnit schválení zadání VZMR na stavbu „Oprava 

 chodníků ulice  Sokolovská, Mochov“. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh na doplnění bodu č. 18 

František Bouček – navrhuji doplnit bod č. 18 Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na 

stavbu „Oprava chodníků ulice Sokolovská, Mochov“. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 
 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

  Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/4 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Pořízení technologie na vytváření audiozáznamu ze zasedání  zastupitelstva, 

odborných komisí a jeho zveřejňování na webových  stránkách obce a související 

změna Jednacího řádu obce Mochov ............................................................................. 3 

4. Schválení účetních závěrek obce Mochov a jejích příspěvkových organizací Mateřské 

školy Mochov, okres Praha – východ a Základní školy Mochov, okres Praha – východ 

za rok 2020 .................................................................................................................... 5 

5. Závěrečný účet obce Mochov za rok 2020 .................................................................... 7 

6. Bezúplatné nabytí zastavěných pozemků parc.č. 1593/9 a 1593/10 v k.ú. Mochov 

z vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví obce Mochov ..................................... 8 

7. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce základní školy  v Mochově“; 

zhotovitel EUbuilding a.s., IČ: 24179876 – vícenáklady .............................................. 9 

8.  Poskytnutí finančního daru – Římskokatolická farnost Čelákovice – oprava střechy 

nad presbytářem kostela sv. Bartoloměje v Mochově ................................................. 10 

9.  Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2021 ......................................................................... 11 

10.  Zpráva kontrolního výboru .......................................................................................... 12 

11. Plán obnovy, Plán investic a Plán obnovujících oprav pro rok    2022  – vodovod a 

kanalizace .................................................................................................................... 13 

12.  Závěrečný účet Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech 

za rok 2020 .................................................................................................................. 14 

13.  Dodatek č. 2 ke stanovám Dobrovolného svazku obcí k zajištění  přístavby školy v  

Nehvizdech .................................................................................................................. 14 

14.  Smlouva o spolupráci mezi obcemi při zajištění plnění povinné školní docházky v jiné 

obci a o vytvoření společného školského obvodu školy .............................................. 15 

15.  Žádost obce firmě ČEPS, a.s., o nezhoršování, ale o zlepšení životního  prostředí v 

katastru obce Mochov .................................................................................................. 17 
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16.  Rybník obce Mochov – vyhodnocení výběrového řízení na zhotovitele projektové 

dokumentace ................................................................................................................ 18 

17.  Souhlas s uvolněním finančních prostředků na zpracování zadávací dokumentace a 

podpisem smlouvy s vítěznou společností výběrového řízení ..................................... 19 

18. Výběrové řízení – Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na stavbu „Oprava 

chodníků ulice Sokolovská, Mochov“ ......................................................................... 20 

19. Diskuze ........................................................................................................................ 22 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

  Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/4 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Pořízení technologie na vytváření audiozáznamu ze zasedání 

 zastupitelstva, odborných komisí a jeho zveřejňování na webových 

 stránkách obce a související změna Jednacího řádu obce Mochov 

Podklady:  

Podklad 1 – Metodické doporučení Krajského úřadu Středočeského krajek postupu obcí při 

nastavování souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 o ochraně 

fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a 

o zrušení směrnice 95/46/ES, ze dne 12.4.2018 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 03. 2021 

Předkladatel: 

Jaroslav Vybíral – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Hlavním cílem pořízení technologie nahrávacího zařízení má být zvýšení transparentnosti a 

dostupnosti sledovat průběh jednání Zastupitelstva, aniž by občan musel být daný den 

přítomen v sále Zastupitelstva. Občané mají dosud k dispozici pouze stručné formulace 

usnesení z jednání Zastupitelstva, kdy jejímu samotnému schválení předchází podrobná 

diskuse, o kterou je občan, pokud není přítomen přímo na jednání Zastupitelstva, ochuzen. 

Ačkoliv je z jednání pořizován psaný záznam, není v možnostech zapisovatelů, přesně uvádět 

citace, ale pouze hlavní myšlenky vystupujících zastupitelů, kdy může docházet k neúplnému 

či nepřesnému zachycení diskuse. Tato technologie nám v první řadě umožní pořizování 

záznamů nejen z konání Zastupitelstev města pro potřeby přepisu a možnosti doplnění zápisů, 

ale také umožní uveřejnit v podobě audionahrávky celý průběh jednání Zastupitelstva na 

webových stránkách města. Občan si tak bude moci zpětně pustit záznam z jednání. 
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Pořizování a nakládání s audiozáznamem musí být v souladu s platnou legislativou, a to 

zejména zákonem č. 110/2019, č. 111/2019 a také v souladu s požadavky Úřadu pro ochranu 

osobních údajů (ÚOOÚ). 

Předpoklad pořizovací ceny je cca do CZK 30.000,-, ale finální cena bude předložena 

Zastupitelstvu ve formě nabídek od případných dodavatelů na základě specifikace a 

požadavků obce na toto zařízení (záleží na požadované konfiguraci). 

 

Návrh usnesení A): 

 Zastupitelstvo schvaluje záměr zakoupení zařízení pro pořizování audio záznamů z jednání 

 zastupitelstva. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Hlasování:  

 pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

 proti:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

   Jan Turek, Václav Ulrych 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 3/4 (k bodu 3) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje zastupitele J. Vybírala zajistit vzájemně porovnatelnou 

nabídku od nejméně 3 nezávislých a odborných subjektů na dodání, montáž a instruktáž 

k pořízení zařízení na tvorbu audiozáznamů a tyto nabídky předložit spolu s doporučením 

nejlepšího poměru kvalita zařízení, kompletní řešení včetně zaškolení a výsledná cena do 2 

kalendářních měsíců a s tímto závěrem seznámit zastupitelstvo na nejbližším nadcházejícím 

zasedání. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

 pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

 proti:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

   Jan Turek, Václav Ulrych 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 4/4 (k bodu 3) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení C): 

Zároveň Zastupitelstvo obce ukládá starostovi změnit Jednací řád obce Mochov ve smyslu 

uvedení oznámení o pořizování audiozáznamů pro účely uvedené v odůvodnění výše 

v termínu do 2 kalendářních měsíců. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Hlasování:  

 pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

 proti:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

   Jan Turek, Václav Ulrych 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 5/4 (k bodu 3) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení D): 

 Dále Zastupitelstvo obce pověřuje zastupitele J. Vybírala záměr obce konzultovat 

 s pověřencem GDPR pro obec Mochov a ÚOOÚ pro splnění všech legislativních 

 náležitostí a zákonných oznámení v termínu do 2 kalendářních  měsíců. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Hlasování:  

 pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

 proti:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

   Jan Turek, Václav Ulrych 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 6/4 (k bodu 3) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Schválení účetních závěrek obce Mochov a jejích příspěvkových 

organizací Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ a Základní 

školy Mochov, okres Praha – východ za rok 2020 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozvahy sestavené k 31. 12. 2020  

Podklad 2 – Výkazy zisků a ztrát sestavené k 31. 12. 2020 

Podklad 3 – Přílohy k účetním závěrkám sestavené k 31. 12. 2020 

Podklad 4 – Zprávy o výsledcích přezkoumání hospodaření k 31. 12. 2020 

Podklad 5 – Inventarizační zprávy k 31. 12. 2020 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvu obce Mochov jako schvalujícímu orgánu byly předloženy podklady pro 

schválení účetní závěrky obce Mochov a jejích příspěvkových organizací Mateřské školy 

Mochov a Základní školy Mochov za rok 2020. Účetní závěrky byly schvalujícímu orgánu 

předloženy přehledným způsobem, který umožnil zejména efektivní posouzení úplnosti a 

průkaznosti účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve vztahu k věrnému a 

poctivému obrazu předmětu účetnictví a finančních situací účetních jednotek. 

Diskuze: Milan Kocian – nechápu proč má MŠ a ZŠ rezervní fond. K čemu je využívají? 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě předložených podkladů schvaluje účetní závěrky obce 

Mochov a jejích příspěvkových organizací Mateřské školy Mochov, okres Praha - východ a 

Základní školy Mochov, okres Praha - východ za rok 2020. 

 Výsledek hospodaření obce Mochov za rok 2020 bude převeden na účet 432 (výsledek 

 hospodaření předcházejících účetních období). 

 Z výsledku hospodaření Mateřské školy Mochov, okres Praha - východ za rok 2020 bude do 

 fondu odměn převedeno 150 000 Kč a 148 220,78 Kč do rezervního fondu.  

 Z výsledku hospodaření Základní školy Mochov, okres Praha - východ za rok 2020 bude do 

 fondu odměn převedeno 30 000 Kč, do fondu investic 50 000 Kč a 207 786,96 Kč do 

 rezervního fondu.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Milan Kocian – nerozumím tomu, proč má mít mateřská a základní škola rezervní fond 

 v takto velké výši. Je to moc. 

 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

   Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych  

 proti:  Milan Kocian 

 zdrželi se: Jaroslav Vybíral 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 7/4 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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5. Závěrečný účet obce Mochov za rok 2020 

Přílohy:  

Příloha 1 – Návrh závěrečného účtu obce Mochov za rok 2020 včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření ke dni 31. 12. 2020  

Podklady:  

Podklad 1 – Výkaz Fin 2 – 12 M pro hodnocení plnění rozpočtu územních samosprávných 

celků, regionálních rad a dobrovolných svazků obcí sestavený k 31. 12. 2020   

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Po skončení kalendářního roku se údaje o ročním hospodaření územního samosprávného celku 

a svazku obcí souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu. 

V závěrečném účtu jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění 

podle rozpočtové skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, 

včetně tvorby a použití fondů v tak podrobném členění a obsahu, aby bylo možné zhodnotit 

finanční hospodaření územního samosprávného celku nebo svazku obcí a jimi zřízených nebo 

založených právnických osob. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvu obce byl k projednání předložen závěrečný účet obce Mochov za rok 2020, 

 jehož součástí je i zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření ke dni 31. 12. 2020. 

 Zastupitelstvo obce souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Milan Kocian – v usnesení mi vadí pojem bez výhrad. Audit dělá soukromá firma. Měla by ho 

 dělat státní firma, abychom měli jistotu, že je vše v pořádku. Když se spletou a nikdo si toho 

 nevšimne bude problém. V Nehvizdech byl také problém. 

 František Bouček – pojem „bez výhrad“ je terminus technicus používaný v zákoně. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych   

 proti:  Milan Kocian 

 zdrželi se: Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 8/4 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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6. Bezúplatné nabytí zastavěných pozemků parc.č. 1593/9 a 1593/10 v 

k.ú. Mochov z vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví obce 

Mochov 

Podklady:  

Podklad 1 – Geometrický plán č. 883-65/2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na části pozemku parc.č. 1593/2 v k.ú. Mochov (při silnici II/245, ulice Poděbradská) ve 

vlastnictví Středočeského kraje, byla realizována stavba chodníku v rámci akce „Chodník, 

vjezdy a přechod pro chodce ulice Poděbradská, Mochov“. 

Na základě zaměření skutečného stavu vznikl geometrický plán č. 883-65/2021 s vyznačením 

dosavadního a nového stavu údajů o pozemcích, do kterých stavba zasáhla. 

Navrhuji schválit bezúplatné nabytí pozemků zastavěných stavbou chodníku do vlastnictví 

obce.   

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatné nabytí zastavěných pozemků parc.č. 1593/9 a 

 1593/10 v k.ú. Mochov z vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví obce Mochov. Určení 

 hranic pozemků je dáno geometrickým plánem č. 883-65/2021.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

 Milan Kocian – zmiňovaný pozemek zasahuje na most, nebude tato změna vadit při opravách? 

 František Bouček – obrať se na SÚS. 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

   Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

 proti:  nikdo 

 zdrželi se: Milan Kocian 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 9/4 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce základní školy 

 v Mochově“; zhotovitel EUbuilding a.s., IČ: 24179876 – vícenáklady 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Dodatku č. 3 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 12. 03. 2020 byla schválena smlouva o dílo se 

zhotovitelem EUbuilding a.s., IČ: 24179876 na akci „Rekonstrukce základní školy 

v Mochově“.  

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 25. 06. 2020 byl odsouhlasen dodatek č. 1 ke 

smlouvě z důvodu změny bankovního spojení na straně zhotovitele – firma EUbuilding a.s. 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 18. 03. 2021 byl odsouhlasen dodatek č. 2 ke 

smlouvě z důvodu vícenákladů vzniklých při provádění díla. 

V návrhu dodatku č. 3 jsou zohledněny vícenáklady, které byly oceněny formou uvedenou 

v SoD, jedná se o spojovací krček mezi budovou ZŠ a tělocvičnou. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce 

základní školy v Mochově“ se zhotovitelem EUbuilding a.s., IČ: 24179876 a pověřuje starostu 

jeho podpisem v ceně díla ve výši 489 407 Kč bez DPH.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

   Jan Turek, Václav Ulrych  

 proti:  Milan Kocian, Jaroslav Vybíral 

 zdrželi se:  Pavlína Palmová  

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 10/4 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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8.  Poskytnutí finančního daru – Římskokatolická farnost Čelákovice – 

oprava střechy nad presbytářem kostela sv. Bartoloměje v Mochově 

Podklady:  

 Podklad 1 – Návrh darovací smlouvy 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V letošním roce bude pokračovat oprava kostela sv. Bartoloměje v Mochově. Farnosti se 

podařilo získat dotaci ve výši 340 000 Kč. I tak je tato částka nedostačující. Pro dokončení 

opravy střechy nad presbytářem, tedy položení nové krytiny je potřeba 200 000 Kč. 

Mnohokrát bylo zmíněno, že je v zájmu obce zachovat tuto dominantu obce, která má důležitý 

historický význam a zároveň je i místem k setkávání občanů.  

V kostele sv. Bartoloměje jsou pořádány bohoslužby římskokatolické církve i církve 

pravoslavné.  

Pokud se někdy v budoucnu bude uvažovat o změně vlastnických práv na kostel, máme 

přislíbeno, že obec bude oslovena jako první v pořadí. Tato otázka byla projednána, jak 

s generálním vikářem Arcibiskupství pražského, tak s farní radou farnosti. Podmínka oslovení 

obce jako první v pořadí, je zakomponována i v návrhu darovací smlouvy.    

Navrhuji přispět finančním darem ve výši 200 000 Kč za účelem úhrady části ceny díla opravy 

střechy nad presbytářem.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti darovací smlouvy k poskytnutí 

finančního daru Římskokatolické farnosti Čelákovice, IČ: 437 51 113 ve výši 200 000 Kč za 

účelem úhrady části ceny díla opravy střechy nad presbytářem kostela sv. Bartoloměje 

v Mochově a pověřuje starostu obce podpisem darovací smlouvy.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

Jaroslav Vybíral – co změnilo váš názor ohledně poskytnutí daru? Před časem o to žádal pan 

Kocian a nebylo mu vyhověno.  

František Bouček – myslíte, diskuzi ohledně opravy kostela v roce 2020? Pan Kocian např. 

vůbec nedovedl minulý rok odůvodnit částky, které navrhoval. Bylo to 500 000 Kč, pak 

najednou 1 milion. Stále nesouhlasím s tím, že obec dává peníze na opravy kostela. Církev 

není chudá. Vadí mi princip hospodaření. Peníze do oprav by měl dávat hlavně majitel.  

František Bouček – proto jsem do smlouvy o poskytnutí daru, nechal dopsat, že obec bude 

oslovena jako první v pořadí v případě změny vlastníka kostela. Pokud tomu tak nebude, bude 

církev povinna dar obci vrátit.  

Jan Rangl – pan Kocian žádal zmateně a bez jakýchkoli podkladů a podmínek. Ve finále se to 

odsouhlasilo. 
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Pavlína Palmová – částka je 200 tis. a tato hodnota bude mít v budoucnu jinou hodnotu. 

Neměli bychom žádat o jinou částku? 

František Bouček – netrvám na tom. 

Milan Kocian – nejdříve jsem navrhoval 1 milion v diskuzi, potom 500 000 Kč. 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

   Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

   Vybíral 

 proti:  nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 11/4 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9.  Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 31. 05. 2021 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období. Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 63 368 723 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3 na rok 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

 Pavlína Palmová – proč se přesunuje 3,3mil.  Sokolské hřiště skatepark? Jsem pro první 

 úpravu, a to dar na opravu střechy kostela, ale myslím si, že přednější je cyklostezka do 

 Nehvizd. Do Nehvizd jezdí děti do školy, na sportovní kroužky, proč by nemohli dojíždět 

 na kole, koloběžce nebo na bruslích?  

 František Bouček – myslím, že sportovní vyžití by měly děti mít především tady. Skatepark a 

 případně multifunkční hřiště jsou v obci potřeba. Toto bylo konzultováno i se Sokolem. 

 Pavlína Palmová – větší uplatnění by měla cyklostezka do Nehvizd. 

 Milan Kocian – nemyslím si, že by se mělo investovat do dalšího dětského hřiště. Děti budou 

 stejně koukat do mobilu. 

 František Bouček – četl jsem tvou anketní otázku na facebooku ohledně skateparku a 

 cyklostezky do  Čelákovic. Nevím, jak můžeš tyto dvě věci spojovat, to prostě nejde. Potřebné 
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 jsou samozřejmě obě dvě. Cyklostezka do Čelákovic je v řešení, ale je to velmi složitá 

 záležitost. Velké problémy byly nejen ze strany dopravní policie. Máme předjednanou 

 spolupráci i ze  strany města Čelákovice. Obrovský problém je ale i výkup pozemků. Nikde 

 není dáno a nikdy to tak nebylo, že buď bude cyklostezka do Čelákovic nebo skatepark. To je 

 tvůj výmysl.  

 Jitka Frydrychová – upozornila Milana Kociana, zda si všiml, kolik dětí se v obci prohání na 

 koloběžkách a kolečkových bruslích po silnicích. Maminky také žádají, aby na hřišti bylo 

 nějaké vyžití pro děti okolo 10-15 let. Ze hřiště by měl být komplexní multifunkční areál pro 

 vícevěkou kategorii. 

 Milan Kocian – je to zbytečné, bude to pro pár dětí. Není to priorita. Probíralo se to i na schůzi 

 Sokola, kde z toho byl pan Mrňa překvapen, chtěl si to zajistit sám a sehnat dotace. 

 František Bouček – s panem Mrňou jsem hovořil a jsme domluveni. Tato diskuze je zbytečná. 

 Jan Rangl – dotaz na Milana Kociana, jak může komentovat schůzi Sokola, na které vůbec 

 nebyl. 

 František Bouček – pan Kocian lže a pomlouvá. Je to bezpáteřní „frajer“ (reakce na komentáře 

 pana Kociana k diskuzi na schůzi Sokola, na které vůbec nebyl). 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

   Jan Turek, Václav Ulrych  

 proti:  Milan Kocian, Pavlína Palmová 

 zdrželi se: Jaroslav Vybíral 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 12/4 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10.  Zpráva kontrolního výboru 

Podklady:  

Podklad 1 – Zápis z jednání KV (kontrolováno usnesení ze zápisů ZO 7/2020 – 3/2021) 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 05. 2021 

Předkladatel: 

Jan Rangl – předseda KV 

Václav Ulrych – člen KV  

Jaroslav Vybíral – člen KV 

Text odůvodnění: 

Kontrolní výbor předkládá zastupitelstvu obce zápis z jednání KV (kontrolováno usnesení ze 

zápisů ZO 7/2020 – 3/2021). Při kontrole nebyly zjištěny žádné nedostatky.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s předloženým zápisem z jednání KV (kontrolováno 

usnesení ze zápisů ZO 7/2020 – 3/2021) a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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11.  Plán obnovy, Plán investic a Plán obnovujících oprav pro rok   

 2022  – vodovod a kanalizace 

Podklady: 

 Podklad 1 – Předání návrhu Plánu obnovy, Plánu investic a Plánu obnovujících oprav pro rok 

 2022 dle Koncesní smlouvy Mochov 

 Podklad 2 – Návrh Plánu obnovy pro rok 2022 

 Podklad 3 – Návrh Plánu investic pro rok 2022 

 Podklad 4 – Návrh Plánu obnovujících oprav pro rok 2022 

 Podklad 5 – Výňatek z Koncesní smlouvy 

Termín podání návrhu bodu programu: 

 28. 05. 2021 

Předkladatel: 

 František Bouček – starosta obce 

Text odůvodnění: 

 Společnost 1. SčV, a.s. se sídlem Ke Kablu 971, 100 00 Praha 10 jakožto provozovatel 

 vodovodu a kanalizace v obci Mochov v souladu s Články 11.3 odst. (c) a 12.3 odst. (a) 

 Koncesní smlouvy předkládá návrh Plánu obnovy, Plánu investic a Plánu obnovujících oprav 

 pro rok 2022. 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s návrhem Plánu obnovy, Plánu investic a Plánu 

 obnovujících oprav pro rok 2022. Příprava a realizace jednotlivých akcí těchto plánů včetně 

 investic bude řešena jednotlivě a operativně dle priorit. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Milan Kocian – pokud jsem sečetl všechny částky, tak mě to vyjde cca na 13mil. Zdá se mi to 

 hodně vysoká částka. Nemělo by se to snížit? 

 František Bouček – je domluveno, že jednotlivé akce se budou řešit operativně dle priorit.  

 Pavlína Palmová – oprava šoupadla na ulici 5. května. Pamatuji se, že se jedno šoupadlo 

 na ulici 5. května bylo instalováno při havárii asi před rokem. To je to samé?  

 František Bouček – ne není. V ulici 5. května se jednalo o havárii. V rámci opravy havárie 

 bylo šoupě vyměněno. 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

   Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

 proti:  nikdo 

 zdrželi se: Milan Kocian 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 13/4 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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12.  Závěrečný účet Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy 

v Nehvizdech za rok 2020 

Podklady:  

Podklad 1 – Závěrečný účet Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v 

Nehvizdech za rok 2020 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření ke dni 31. 12. 

2020 a Výkazu Fin 2 – 12 M pro hodnocení plnění rozpočtu územních samosprávných celků, 

regionálních rad a dobrovolných svazků obcí sestavený k 31. 12. 2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 05. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Po skončení kalendářního roku se údaje o ročním hospodaření územního samosprávného celku 

a svazku obcí souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu. 

V závěrečném účtu jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění 

podle rozpočtové skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, 

včetně tvorby a použití fondů v tak podrobném členění a obsahu, aby bylo možné zhodnotit 

finanční hospodaření územního samosprávného celku nebo svazku obcí a jimi zřízených nebo 

založených právnických osob. 

Závěrečný účet svazku obcí se předkládá zastupitelstvům členských obcí po jeho schválení 

v orgánu svazku obcí.  

Rada Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech svým usnesením ze 

dne 26. května 2021 č. 1 schválila celoroční hospodaření svazku a závěrečný účet za rok 2020 

včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření DSO za rok 2020 

bez výhrad. 

 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s předloženým závěrečným účtem Dobrovolného 

 svazku  obcí k zajištění  přístavby školy v Nehvizdech za rok 2020, jehož součástí je i zpráva o 

 výsledku přezkoumání hospodaření ke dni 31. 12. 2020 a Výkaz Fin 2 – 12 M pro hodnocení 

 plnění rozpočtu územních samosprávných celků, regionálních rad a dobrovolných svazků obcí 

 sestavený k 31. 12. 2020 a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13.  Dodatek č. 2 ke stanovám Dobrovolného svazku obcí k zajištění 

 přístavby školy v  Nehvizdech 

Podklady:  

Podklad 1 – Stanovy Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech  

Podklad 2 – Dodatek č. 1 ke stanovám Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy 

v Nehvizdech  

Podklad 3 – Návrh Dodatku č. 2 ke stanovám Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby 

školy v Nehvizdech  

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 05. 2021 
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Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění:  

 Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 14. 02. 2019 bylo schváleno založení 

 „Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech“ včetně všech náležitostí 

 potřebných k založení spolku.  

 Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 06. 03. 2019 byly schváleny stanovy 

„Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech“.  

 Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 06. 03. 2019 byl schválen Dodatek č. 1 

ke stanovám „Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech“. Dodatek 

č. 1 se týkal vložení nemovitého majetku ve vlastnictví městyse Nehvizdy do Svazku. Vložený 

majetek zůstává ve vlastnictví městyse Nehvizdy, který na Svazek přenáší majetková práva 

v rozsahu oprávnění majetek užívat, vypůjčit či pronajmout.    

 Předkládám ke schválení Dodatek č. 2 ke stanovám „Dobrovolného svazku obcí k zajištění 

přístavby školy v Nehvizdech“, který řeší mj. vklad ve výši 600 000 Kč do majetku DSO 

(tento vklad byl schválen ZO Mochov dne 10. 12. 2020) dále majetkové podíly v nájemních 

bytech a předmět činnosti Svazku tzn. pořízení jednotek (bytů) v bytovém domě pro 

pedagogické pracovníky v ZŠ Nehvizdy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Dodatek č. 2 ke stanovám „Dobrovolného svazku obcí 

k zajištění přístavby školy v Nehvizdech“ a pověřuje starostu jeho podpisem.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

   Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

   Vybíral 

 proti:  nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 14/4 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14.  Smlouva o spolupráci mezi obcemi při zajištění plnění povinné školní 

docházky v jiné obci a o vytvoření společného školského obvodu školy 

Podklady:  

 Podklad 1 – Návrh Smlouvy o spolupráci mezi obcemi při zajištění plnění povinné školní 

 docházky v jiné obci a o vytvoření společného školského obvodu školy 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 05. 2021 
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Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obec Mochov je členem Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech. 

Městys Nehvizdy, Obec Horoušany, Obec Mochov a Obec Vyšehořovice, kteří jsou členy 

DSO, se jakožto smluvní strany dohodly uzavřít smlouvu o spolupráci mezi obcemi při 

zajištění plnění školní docházky v jiné obci a o vytvoření společného školského obvodu školy.  

Městys Nehvizdy je zřizovatelem příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola 

Nehvizdy, IČO: 75030365, se sídlem Pražská 14, 250 81 Nehvizdy.  

Městys Nehvizdy smlouvou garantuje pro děti splňující podmínku místa trvalého pobytu na 

území obce Mochov až 8 % z kapacity ZŠ Nehvizdy. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti předložené Smlouvy o 

 spolupráci mezi obcemi při zajištění plnění povinné školní docházky v jiné obci a o 

 vytvoření společného školského obvodu školy s Městysem Nehvizdy, Obcí Horoušany a 

 obcí Vyšehořovice, na základě které, bude Městys Nehvizdy garantovat obci Mochov až 8 % z 

 kapacity ZŠ Nehvizdy pro děti s trvalým pobytem v obci Mochov a pověřuje starostu 

 podpisem smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

 Pavlína Palmová – ze smlouvy jsem pochopila, že děti z Kozovaz nebo Vyšehořovic budou 

 chodit na první stupeň do Nehvizd. Předtím dojížděli do Mochova. Není to pro Mochov 

 škoda? Máme tolik dětí, aby byly třídy plně obsazeny?  

 František Bouček – zaleží na tom, jak se rozhodnou rodiče. Pokud budou chtít dát děti do 

 Nehvizd, dají si je do Nehvizd. Pokud nebudou chtít, mohou si dát děti k nám. Není povinnost 

 rodičů, dávat si děti do Nehvizd. 

 

Hlasování:  

 pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

   Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

   Vybíral 

 proti:  nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 15/4 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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15.  Žádost obce firmě ČEPS, a.s., o nezhoršování, ale o zlepšení životního 

 prostředí v katastru obce Mochov 

Podklady:  

 Podklad1 – Výhody zelených střech na životní prostředí 

Termín podání návrhu bodu programu: 

30. 05. 2021 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 18. 03. 2021 jsme byli osloveni 

zástupci společnosti ČEPS, a.s. Byl nám představen projekt Datového centra Čechy Střed. V 

jimi předloženém dokumentu na straně 4 obrázek 7 je nástin, jak by taková budova měla 

vypadat. Projektová dokumentace ještě není vypracována. V této době je třeba podávat 

připomínky k tomu, co by měla projektová dokumentace zahrnovat. 

Telefonickým jednáním s Ing. Karlem Čížkem, jsem domluvila několik úprav projektu, které 

by eliminovaly dopad záboru zemědělské půdy na klimatické zatížení Polabí. Už nyní je 

zkoušené působením zastupitelů obcí Jirny nebo Nehvizdy (velké skladovací haly). Na zelené 

střechy u rodinných domů je možno čerpat dotace, velmi blízko je schválení stejné podpory i 

pro průmyslové stavby. Slušné firmy na ekologii ve svém účetnictví myslí již dnes.  

ČEPS, a.s. nabízí minimálně zelenou střechu, případně jinou ekologickou náhradu záboru 

zemědělské půdy na k.ú. Mochov. 

 

Návrh usnesení A):   

 Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje starostu obce Františka Boučka k tomu, aby při 

 vypracovávání projektové dokumentace na výstavbu datového centra společnosti 

 ČEPS, a.s. požadoval od investora minimalizaci ekologických dopadů na krajinu. 

 Minimálně realizací střechy osázené zelenou vegetací. Pokud by tato možnost nebyla 

 technicky proveditelná, aby jednal s investorem o jiném podobném opatření, které 

 zmírní dopady stavby v území katastru obce Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

František Bouček – budovat zelenou střechu na stavbě, která je v polích mimo obec, mi přijde 

zbytečné. Samotnou stavbu to zatěžuje, jak při stavbě, tak i následně každý rok při údržbě. Se 

společností ČEPS, a.s. samozřejmě řešíme formu finančních příspěvků pro obec, které ale 

využijeme přímo, tam kde bude zrovna potřeba. Není to podmiňováno tím, že by peníze 

musely být financovány na ekologické projekty. Pokud nám společnost ČEPS, a.s. poskytne 

určitý peněžní obnos, v tu chvíli to znamená, že de facto stejnou částku ušetřím v obecní kase 

a můžu jí použít na různé projekty. Například výsadba dalších stromů uvnitř a v okolí obce, je 

rozhodně lepší, než 3 km daleko mít zelenou střechu. Peníze se dále mohou použít na 

chodníky, silnice atd. V první fázi dojednal pan Turek 1,1 mil. na opravu chodníků v ulici 

Sokolovská.  
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Projektová dokumentace bude dle mého posuzována i dle EIA a všechny dotčené orgány 

včetně nás se samozřejmě budou k dokumentaci vyjadřovat.  

Milan Kocian – tato firma má dostatek peněz, aby se ekologií zabývala. Myslím si, že zelená 

střecha je dobrý nápad. Zelená střecha by byla dobrá reklama pro ČEPS, a.s. 

František Bouček – doporučil panu Kocianovi, aby ČEPS, a.s. na možnost takovéto reklamy 

upozornil. Zřejmě, je to nenapadlo.  

 

Hlasování:  

 pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

 zdrželi se: Jitka Frydrychová, Jaroslav Vybíral 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 16/4 (k bodu 15) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje starostu obce Františka Boučka k tomu, aby požadoval 

po investorovi předložení zpracované dokumentace pro stavební povolení v takovém rozsahu, 

aby bylo možné ověřit, zda projektová dokumentace obsahuje dohodnutý prvek (střecha 

osázená vegetací, případně jiné dohodnuté opatření). Vybraná část dokumentace bude 

předložena v papírové formě v jednom výtisku před podáním žádosti o stavební povolení. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

 pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych  

zdrželi se: Jaroslav Vybíral 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 17/4 (k bodu 15) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

16.  Rybník obce Mochov – vyhodnocení výběrového řízení na zhotovitele 

projektové dokumentace 

Podklady:  

 Podklad 1 – Podklad k nacenění – výkaz výměr  

             Podklad 2 – Vyhodnocení nabídek 

Termín podání návrhu bodu programu: 

06. 06. 2021 
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Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 15. 04. 2021 byla zastupitely schválena 

komise na výběr zpracovatele vodohospodářské a krajinářské studie. Osloveno bylo celkem 5 

firem, nabídku zaslaly firmy dvě. Komise se sešla v plném složení dne 17. 05. 2021 na 

obecním úřadě. Výsledkem je podklad č. 2 k tomuto bodu. 

Návrh usnesení:   

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje vítězem společnost ŠINDLAR s.r.o., Brno, IČ: 

26003236, která se umístila jako první ve výběrového řízení veřejné zakázky s názvem 

„Mochov – rekreační areál s vodními prvky“, které proběhlo dne 17. 05. 2021. Druhý v pořadí 

se umístil Ing. Tomáš Berkovec, Nová Ves u Mladé Vožice, IČ: 73516121. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 František Bouček – nerad bych, aby to vyznělo špatně, ale zajímalo by mě, v čem je rozdíl 

 mezi posuzovanými nabídkami, který je 100 %? V jaké konkrétní položce se předložené 

 nabídky tak liší, že zde vznikl takovýto velký rozdíl v předložených nabídkách?  

Pavlína Palmová – největší rozdíly ve výkazu činností jsou v položkách: geodetické zaměření, 

dendrologický průzkum, hydrotechnické posouzení dané lokality. U druhého v pořadí je velká 

částka na zpracování 3 variant řešení. Vysvětlujeme si to tím, že vítěz již z dané lokality 

nějaká data má, kdežto druhý v pořadí je zvyklý vypracovat vodní plochu dle zadání investora 

bez tvůrčího přístupu. Ale to je jen naše domněnka, potvrzenou ji nemáme. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, 

Jan Rangl, Jaroslav Vybíral 

 proti:  Jitka Frydrychová, Václav Ulrych 

 zdrželi se: Jan Turek 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 18/4 (k bodu 16) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

17.  Souhlas s uvolněním finančních prostředků na zpracování zadávací 

dokumentace a podpisem smlouvy s vítěznou společností výběrového 

řízení 

Podklady:  

Podklad 1 – nacenění ŠINDLAR s.r.o. 

Podklad 2 – ceny jednotlivých kapitol uvedených ve smlouvě 

Termín podání návrhu bodu programu: 

19. 06. 2021 
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Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Na základě podané cenové nabídky vítěz zpracuje 3 varianty na vybudování vodní plochy – 

rybníka v dané lokalitě. Ty zájemcům potom představí a z nich bude vybrána jedna, která 

bude detailněji zpracována do finální verze. Na základě volně dostupných referencí věřím, že 

bude postupovat se zvýšeným zaměřením na životní prostředí a ekologii. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje uvolnění finančních prostředků na zpracování zadávací 

dokumentace na základě proběhlého výběrového řízení a pověřuje starostu obce p. Františka 

Boučka k podpisu smlouvy se společností ŠINDLAR s.r.o. na základě předložené cenové 

nabídky. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

František Bouček – jen chci upozornit, že zde máte jako podklad 2 uvedeno ceny jednotlivých 

kapitol uvedených ve smlouvě a v usnesení mě pověřujete podpisem smlouvy, smlouva ovšem 

nebyla předložena. Chcete schválit uvolnění finančních prostředků, není zde uvedeno kolik 

konkrétně. Z těchto důvodů, budu hlasovat proti. Nejde hlasovat o něčem, co tu ani není. 

Součástí smlouvy bude samozřejmě i položkový rozpočet. Až si to doplníte, není problém bod 

znovu předložit a projednat.  

Pavlína Palmová – oslovím vítěznou společnost a bod doplním. 

 

Hlasování:  

 pro:   

 proti:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

   Kovář, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych  

 zdrželi se: Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 19/4 (k bodu 17) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

18. Výběrové řízení – Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na stavbu 

„Oprava chodníků ulice Sokolovská, Mochov“     

Podklady:  

Podklad 1 – Výzva k podání nabídky na VZMR 

Termín podání návrhu bodu programu: 

30. 06. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  
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Text odůvodnění: 

 Záměr opravy stávajícího chodníku ulice Sokolovská po obou stranách. 

Návrh usnesení:     

A) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 

 
Výzvu k podání nabídek na stavbu „Oprava chodníků ulice Sokolovská, Mochov“. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

  

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 20/4 (k bodu 18) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

B) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 

Seznam dodavatelů k oslovení pro výběrové řízení na stavbu „Oprava chodníků ulice 

Sokolovská, Mochov“: 

 

 KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027; ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648; STAVEBNÍ 

 FIRMA NEUMANN s.r.o., IČ: 28177851 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 21/4 (k bodu 18) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

C) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 

Seznam členů komise a náhradníků komise pro výběrové řízení na stavbu „Oprava chodníků 

ulice Sokolovská, Mochov“ ve složení: 
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Členové komise: František Bouček, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Jan Turek, Vladimír Vávra  

Náhradníci komise: Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Pavlína Palmová 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář,  Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 22/4 (k bodu 18) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

19. Diskuze 

František Bouček – k prodeji jsou pozemky cca o výměře 5 200 m² nedaleko bývalých mrazíren za 

panem Mrňou. Je to v části, která nesouvisí s výstavbou rybníka. Navrhuji tyto pozemky koupit. 

Oslovil jsem realitní kancelář. Funguje to tím způsobem, že realitka oslovuje nejprve zemědělce 

v místě. Takže v současné době, tam už nějaké nabídky na koupi mají. Následně tedy nejspíše 

proběhne výběrko v režimu realitky. Pokud se domluvíme, realitku rovnou oslovím. 

Jan Rangl – pozemky jsou vlastně hned vedle případného umístění uvažovaného rybníka. Pak by tedy 

bylo i snadnější směnit pozemky pro rybník.  

František Bouček – osvětlení klidové zóny. Mám k dispozici zpracovaný dokument od pana Švestky 

z Lambergy. Umístěno bude 16 lamp vysokých 3,5m. Klidová zóna by rozhodně osvětlena být měla. 

Budu s panem Švestkou řešit dále. Materiál vychází cca na 200 000 Kč bez DPH. Cena je bez 

montáže.  

Pavlína Palmová – majitelé 2 domů, žádají o odstínění veřejného osvětlení, které jim svítí do oken. 

František Bouček – nové veřejné osvětlení, bude zhasínat nejpozději ve 22:00 hod. Nebudu řešit 

odstínění, nevidím k tomu důvod. Veřejné osvětlení na ulici U Hřbitova svítí celou noc a nikdo nic 

neřeší. Občané to v případě potřeby řeší žaluziemi nebo závěsy.  

František Bouček – kolaudace školy proběhne 15. 07. 2021. V současné době probíhají konečné 

úpravy a dovybavení školy. Plánujeme den otevřených dveří na 28. 08. 2021 od 10:00 hod.  

František Bouček – 28. 08. 2021 proběhne setkání seniorů od 14:00 hod. v Hotelu Bouček. 

František Bouček – 04. 09. 2021 proběhne setkání občanů s akcemi pro děti a promítáním kina. 

Pavlína Palmová – neměli bychom pomoci zasaženým obcím na Moravě?  

František Bouček – ano toto jsme již společně probírali v našem uskupení. Paní Frydrychová to chtěla 

zmínit v diskuzi. Řekněte mi pro představu, jakou máte na mysli částku? 

Pavlína Palmová – jsou to obce malé, je jich celkem 5. navrhuji 5x10.000 Kč. Mají i vinné sklípky, 

pořádají se v nich vinné slavnosti. Buď přes charitu nebo přímo. 

Jan Turek – ano, jak říkal pan starosta, mluvíme o tom již od doby, kdy se nešťastná událost stala. 

Bylo by dobré nabídnout nějakou pomoc. Všiml jsem si, že Přerov nad Labem poskytl částku 30 000 

Kč. 

František Bouček – jsem pro částku 50 000 Kč. Shoda na tom je. 



Z á p i s   č. 4/2021 
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Milan Kocian – zmínil, že věnuje svoji měsíční odměnu zastupitele některé obci na Moravě. 

František Bouček – peníze můžeš poslat sám, nevím, co s tím má společného obec. 

Milan Kocian – info o zrušení vláčku v Mochově a autobusu, který plánují Nehvizdy na nádraží do 

Mstětic. Navrhuji toto projednat i pro Mochov, ale mimo špičku. Budu dále informovat.  

Jan Turek – podařilo se nám získat dotaci 2,1 mil. na chodníky z Pošembeří na chodníky 

v Poděbradské ulici. 

Jitka Frydrychová – proběhlo setkání seniorů, které se velice povedlo a všem se moc líbilo. Senioři by 

ocenili i nějaké výlety. 

Pavlína Palmová – pokud bych se zajímala o výstavbu cyklostezky do Nehvizd budu obcí v této 

činnosti podporována? 

František Bouček – nezlobte se na mě, ale cyklostezka do Nehvizd rozhodně není pro obec Mochov 

prioritou.  

 

 

Zápis vyhotoven dne 09. 07. 2021 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 



1 

 

Obec Mochov 

Návrh závěrečného účtu za rok 2020 

sestavený v Kč ke dni 31. 12. 2020 

 

Údaje o organizaci 

Identifikační číslo  00240486 
Název   Obec Mochov 

 Ulice   Sokolovská 92 
 Obec    Mochov 
 Pošta    Mochov 
 

Kontaktní údaje 
 Telefon  326 992 457 
 Fax   326 992 457 
 E-mail   obecmochov@c-mail.cz 
 Web   http://www.mochov.cz/  
 

 
Obsah závěrečného účtu 

Plnění rozpočtu obce 
Financování 
Peněžní fondy 
Majetek  
Vyúčtování finančních vztahů (kraje, obce, DSO a vnitřní převody) 
Vyúčtování finančních vztahů (státní rozpočet, státní fondy a národní fond) 
Finanční hospodaření zřízených PO a hospodaření s jejich majetkem 
Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 
Ostatní doplňující údaje 
 
 
Podkladem k jeho zpracování byly následující dokumenty: 
 1. Rozvaha územně samosprávných celků k 31. 12. 2020 
             2. Výkaz zisku a ztráty samosprávných celků k 31. 12. 2020 
 3. Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu k 31. 12. 2020/Fin 2 – 12M/ 
 4. Inventarizace majetku k 31. 12. 2020 
 5. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce k 31. 12. 2020 
 6. Závěrečné výkazy hospodaření příspěvkových organizací zřízených obcí – MŠ a ZŠ 
 
Výše uvedené dokumenty jsou k nahlédnutí v úřední dny v kanceláří OÚ Mochov. 

mailto:obecmochov@c-mail.cz
http://www.mochov.cz/
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Údaje o plnění příjmů a výdajů za rok 2020 

 

Třída 1 – Daňové příjmy 20,002.889,29 Kč 

Z toho  

Daně 19,942.069,29 Kč 

Poplatky ze psů 35.750,00 Kč 

Poplatek za užívání veř. prostranství  450,00 Kč 

Správní poplatky  24.620,00 Kč 

 

Třída 2 – Nedaňové příjmy 1,901.745,83 Kč 

Z toho  

Příjmy z pronájmu nemovitostí 671.600,00 Kč 

Příjmy z pronájmu pozemků 221.173,40 Kč 

Sběr a odvoz kom. a ost. odpadů 750.067,00 Kč 

Sběr a odvoz ostaních odpadů 17.462,00 Kč 

Využívání a zneškodňování kom. odpadů 150.634,50 Kč 

Ostatní příjmy  90.808,93 Kč 

  

Třída 3 – Kapitálové příjmy 78.000,00 Kč 

 

Třída 4 – Přijaté dotace 17,839.537,00 Kč 

 

Příjmy celkem 39,822.172,12 Kč 

 

Třída 5 – Běžné výdaje 20,868.858,13 Kč 

Z toho  

Silnice 162.596,34 Kč 

Chodníky 4,244.169,55 Kč 

Dopravní obslužnost 210.589,47 Kč 

Pitná voda 766.469,66 Kč 

Kanalizace 686.001,90 Kč 

Vodní díla 18.150,00 Kč 

Školství 3,948.422,29 Kč 

Knihovna           41.324,50 Kč 

Zálež.kultury, SPOZ         249.171,00 Kč 

TJ Sokol   149.044,79 Kč 

Dětské hřiště  13.190,18 Kč 

Zájmová činnost 60.000,00 Kč 

Ordinace praktického lékaře           23.289,50 Kč 

Pomoc zdravotně postiženým 5.000,00 Kč 

Programy paliativní péče 8.000,00 Kč 

Bytové hospodářství 54.829.17 Kč 

Nebytové hospodářství 16.064,63 Kč 

Veřejné osvětlení           45.738,81 Kč 

Kom.služby a územní rozvoj   129.945,00 Kč 
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Sběr a odvoz nebezpečných odpadů 31.199,03 Kč 

Sběr a odvoz komunálních odpadů 1,024.271,71 Kč 

Sběr a odvoz ostatních odpadů 511.651,25 Kč 

Péče o obec a veřejnou zeleň   3.319.186,70 Kč 

Pečovatelská služba  29.467,00 Kč 

Ost.zaležitosti civ.přípr. na krizi  120.640,59 Kč 

Bezpečnost a veřejný pořádek       491.757,28 Kč 

Požární ochrana 27.116,04 Kč 

Zastupitelstvo obce 1,319.133,00 Kč 

Volby do 1/3 Senátu Parlamentu ČR a do zastup. krajů 37.143,00 Kč 

Činnost místní správy 2,730.208,14 Kč 

Finanční operace 1.621,60 Kč 

Pojištění  42.536,00 Kč 

Daň za obec 350.930,00 Kč 

 

Třída 6 – Kapitálové výdaje 23,567.634,50 Kč 

Z toho  

DSO-přístavba ZŠ Nehvizdy 1,684.210,00 Kč 

Školství–rekonstrukce ZŠ Mochov 15,910.675,00 Kč 

TJ Sokol   76.109,00 Kč 

Územní plán 313.071,50 Kč 

Park u hřbitova 5,363.569,00 Kč 

Bezp. a VP-dopravní prostředek 220.000,00 Kč 

 

Výdaje celkem 44,436.492,63 Kč 

 

Saldo: Příjmy – Výdaje   -4,614.320,51 Kč 

 
 
Údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů podle rozpočtové skladby jsou uvedeny ve výkazu 
Fin 2 – 12M.              
Obec Mochov nepřijala v roce 2020 žádný úvěr ani půjčku a neprovozovala hospodářskou 
činnost. Rozpočet pro rok 2020 byl schválen dne 17. 12. 2019. V průběhu roku bylo 
schváleno 5 rozpočtových opatření. 
 

Přehled hospodaření za rok 2020:  

 

Výnosy za rok 2020  24,680.869,54 Kč 

Náklady za rok 2020 25,512.563,54 Kč 

Hospodářský výsledek za rok 2020      -831.694,00 Kč 

      
Hospodářský výsledek bude převeden na účet 432 (Výsledek hospodaření předcházejících 
účetních období). 
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1.  Poskytnuté dotace v roce 2020  

 

Dotace do rozpočtu za r. 2020 činily celkem 17,839.537,00 Kč 

Z toho 

Kompenzační bonus - koronavir 1,753.750,00 Kč 

Volby do 1/3 Senátu Parlamentu ČR a do zastupitelstva kraje 37.143,00 Kč 

Na výkon státní správy 301.800,00 Kč 

Pro MŠ Mochov – dotace – „Šablony“ 288.184,00 Kč 

Rekonstrukce ZŠ Mochov 15,458.660,00 Kč 

 
 

 

2.  Inventarizace majetku 

 

Aktiva k 31. 12. 2020 

Stavy na účtech 34,382.023,83 Kč 

Ocenitelná práva 734.393,50 Kč 

Drobný dlouhodobý nehmotný majetek 175.232,20 Kč 

Dlouhodobý hmotný majetek – stavby 137,006.218,00 Kč 

Samostatné movité věci 2,168.005,00 Kč 

Drobný dlouhodobý hmotný majetek 1,816.216,90 Kč 

Pozemky 3,503.715,53 Kč 

Dlouhodobý hmotný majetek-stavby-nezkolaudováno 22,636.978,25 Kč 

Zboží na skladě 3.418,04 Kč 

Pohledávky odběratelé 46.627,50 Kč 

Poskytnuté zálohy 16.730,00 Kč 

 

Pasiva k 31. 12. 2020 

Dodavatelé 410.087,27 Kč 

Zaměstnanci 249.706,00 Kč 

Soc. a zdrav. poj. 110.095,00 Kč 

Ostatní daně 45.618,00 Kč 

Závazky místním vl.inst. 36.547,00 Kč 

 
Na základě směrnice 1/2012 k provádění inventarizace majetku byla provedena 
inventarizace majetku obce a to k 31. 12. 2020. O inventarizaci byl proveden zápis. 
 
 
 
 
 
3. Kontroly za rok 2020 
Přezkoumání hospodaření provedla firma ATLAS AUDIT s.r.o., K Bílému Vrchu 1717, 250 88 
Čelákovice. Závěr zprávy z přezkoumání hospodaření za rok 2020: Při přezkoumání 
hospodaření územního celku obce Mochov za rok 2020 nebyly zjištěny žádné chyby a 
nedostatky. 
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4.  Mateřská škola Mochov – příspěvková organizace – zřizovatel obec    

Výnosy za rok 2020 6,656.327,65 Kč 

Náklady za rok 2020 6,358.106,87 Kč 

Hospodářský výsledek za rok 2020 298.220,78 Kč   

Rezervní fond tvořený ze zlepšeného výsledku hospodaření 410.717,49 Kč 

Fond investic 82.238,76 Kč 

Z hospodářského výsledku bude do fondu odměn převedeno 150.000,- Kč a 148.220,78 Kč 
do rezervního fondu.  
Závěr zprávy o prověrce sestavení účetní závěrky za rok 2020: Při přezkoumání příspěvkové 
organizace Mateřská škola Mochov za rok 2020 nebyly zjištěny žádné skutečnosti, které by 
vedly k závěru, že účetní závěrka neposkytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví dle 
zákona o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů.                                          
 
 

5.  Základní škola Mochov – příspěvková organizace – zřizovatel obec        

Výnosy za rok 2020 6,781.647,69 Kč 

Náklady za rok 2020 6,493.860,73 Kč 

Hospodářský výsledek za rok 2020 287.786,96 Kč 

Rezervní fond tvořený ze zlepšeného výsledku hospodaření 757.265,32 Kč 

Fond investic 34.084,00 Kč 

Z hospodářského výsledku bude do fondu odměn převedeno 30.000,- Kč, do fondu investic 
50.000,- Kč a 207.786,96 Kč do rezervního fondu.  
Přezkoumání hospodaření za rok 2020 bylo provedeno v měsíci květnu 2020. Závěr zprávy 
přezkoumání hospodaření za rok 2020: Při kontrole účetnictví a hospodaření příspěvkové 
organizace Základní škola Mochov za rok 2020 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  
  
  
               
 
                  Jan Turek, v.r.                František Bouček, v.r. 
           místostarosta obce          starosta obce 
 
 

Návrh závěrečného účtu vyvěšen dne 14. 05. 2021 na úřední desce obce Mochov a zároveň dne 14. 05. 

2021 zveřejněn na elektronické úřední desce obce Mochov umožňující dálkový přístup. 

Návrh závěrečného účtu dne 14. 05. 2021 zveřejněn na internetových stránkách obce Mochov 
https://www.mochov.cz/. 

 

Razítko a podpis orgánu, který tímto potvrzuje předepsané vyvěšení a sejmutí dokumentu a jeho 

zveřejnění způsobem umožňujícím dálkový přístup. 

https://www.mochov.cz/































